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PROTOKÓŁ  Nr XXXI/16 

z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu  
22 sierpnia 2016 roku w Remizie OSP w Bolminie 

 
             Sesja rozpoczęła obrady o godz. 10.20 Obradom przewodniczyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej  radna Danuta Mochocka. 
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Barwinek Ryszard – W-ce Przew. Rady Powiatu Kieleckiego 
Bielecki Kazimierz – Radny Powiatu Kieleckiego 
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski 
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy,  
sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych 
 

Po dopełnieniu  ceremonii powitalnych, przystępując do zasadniczej i formalnej 
części posiedzenia,  Przewodnicząca Rady stwierdziła na podstawie załączonej listy 
obecności, iż w posiedzeniu uczestniczy  pełny skład osobowy Rady. Oznacza to, 
iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał  i postanowień. 
 

W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na przekazaną 
w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również przewodniczącym 
jednostek pomocniczych Gminy tematykę sesji, przypomniała zebranym, iż obrady sesji są 
nagrywane, a proponowany porządek dzisiejszych obrad obejmuje następująca tematykę: 

 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 22.06 i 08.07.2016r. 
3. Sprawozdanie Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a/ wprowadzenie zmian w budżecie gminy i miasta na 2016r. – druk nr 1 
b/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 119/XIX/15 z dnia 21.12.2015r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2016-2022 – druk nr 2 
c/ zmiany uchwały Nr 121/XIX/2015 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21.12.2015r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 3 
d/ zmiany uchwały Nr 122/XIX/2015 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21.12.2015r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego– 
druk nr 4 

e/ wprowadzenia zmian do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2016 – 
druk nr 5  

f/ wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr działek 48/35 
i 48/37 położonej w obrębie geod. Lipowica, stanowiącej własność Gminy 
Chęciny – druk nr 6 

g/ wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk nr 7 
h/ wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy 

ul. Czerwona Góra 6 w Chęcinach, stanowiącego własność Gminy Chęciny – 
druk nr 8 

i/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 
i budynków nr działki 2129 położonej w Chęcinach obr.02 stanowiącej własność 
Gm. Chęciny – druk nr 9  

j/ przystąpienia do sporządzenia zmian nr 9 Studium uwarunkowań i kierunku 
zagospodarowania przestrzennego gminy Chęciny – druk nr 10 

k/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  „Tereny Inwestycyjne – Starochęciny” na obszarze gminy 
Chęciny – druk nr 11 

l/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
w obrębie wsi Tokarnia – „Tokarnia 2” na terenie gminy Chęciny – druk nr 12 

5. Wnioski i zapytania radnych oraz przewodniczących jednostek pomocniczych. 
6. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji obrad. 
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W trakcie podjętej dyskusji nad treścią przedstawionego porządku obrad, zabierając głos 
Przewodnicząca Rady zgłosiła formalny wniosek w sprawie włączenia pod obrady 
dzisiejszego posiedzenia kolejnego projektu uchwały , który został przekazany radnym 
i był przedmiotem ich  analizy  na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 
17 sierpnia. Projekt uchwały o której oznaczony jest jako druk nr 13 i  dotyczy: 
Przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chęciny na lata 2015-2020”  

W związku z brakiem zgłoszeń innych wniosków i uwag do przedstawionego porządku 
obrad, Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie dwóch odrębnych głosowań 
jawnych, spośród których: 

- pierwsze dotyczyło zgłoszonego wniosku o włączenie do porządku obrad 
dodatkowego projektu uchwały oznaczonego jako druk nr 13 (wniosek przyjęty                    
w głosowaniu jawnym większością głosów - spośród 15 radnych uczestniczących                
w posiedzeniu i w głosowaniu „za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny, wstrzymał się od głosu); 

- drugie – całości uzupełnionego o przyjęte poprawki porządku obrad; wniosek 
przyjęty w głosowaniu jawnym większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących 
w posiedzeniu i w głosowaniu „za” przyjęciem projektu głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny - wstrzymał się od głosu). 

Przewodnicząca Rady potwierdzając na podstawie przeprowadzonych głosowań 
jawnych wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszego posiedzenia, przystąpiła do jego 
realizacji. 

 
ad. 2 
         Przewodnicząca Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag 
i zastrzeżeń do treści udostępnionych w Biurze Rady protokołów obrazujących przebieg 
obrad Sesji Rady Miejskiej w dniach 22.06 i 08.07.2016r.– zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego w wyniku, którego protokoły, o których mowa zostały przyjęte 
większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu i w głosowaniu 
„za” przyjęciem projektu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – 
Pan Tomasz Dulny -wstrzymał się od głosu). 
 
ad. 3 
       Z treścią informacji obrazującej zakres realizowanych przez Gminę zadań w okresie 
minionego roku zapoznał zebranych w formie prezentacji audiowizualnej Burmistrz GiM Pan 
Robert Jaworski.  
(przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu, jak również pełna jej 
treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu).  
 
ad. 4 

Realizując obowiązujący porządek posiedzenia przystąpiono do rozpatrywania  
projektów uchwał w sprawie: 

 
a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2016r. – druk nr 1 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 191/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
b/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 119/XIX/15 z dnia 21.12.2015r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2016-2022 – druk nr 2 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 192/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
c/ zmiany uchwały Nr 121/XIX/2015 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21.12.2015r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 3 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
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którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 193/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
d/ zmiany uchwały Nr 122/XIX/2015 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21.12.2015r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego – 
druk nr 4 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 194/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
e/ wprowadzenia zmian do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2016 – druk nr 5  
  Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała zebranych, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego        
w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta 
oznaczona Nr 195/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
f/ wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr działek 48/35 i 48/37 

położonej w obrębie geod. Lipowica, stanowiącej własność Gminy Chęciny–druk nr 6 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany  przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 
radnych uczestniczących w posiedzeniu i w głosowaniu „za” przyjęciem projektu głosowało 
14 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny - wstrzymał się od 
głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 196/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
g/ wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk nr 7 

         Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany  przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 197/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
h/ wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy 

ul. Czerwona Góra 6 w Chęcinach, stanowiącego własność Gminy Chęciny – 
druk nr 8 

 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 
radnych uczestniczących w posiedzeniu i w głosowaniu „za” przyjęciem projektu głosowało 
14 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny – Pan Tomasz Dulny - wstrzymał się od 
głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 198/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
i/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 

i budynków nr działki 2129 położonej w Chęcinach obr.02 stanowiącej własność 
Gm. Chęciny – druk nr 9  

 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 199/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
j/ przystąpienia do sporządzenia zmian nr 9 Studium uwarunkowań i kierunku 

zagospodarowania przestrzennego gminy Chęciny – druk nr 10 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
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którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 200/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
k/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  „Tereny Inwestycyjne – Starochęciny” na obszarze gminy Chęciny 
– druk nr 11 

 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 201/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
l/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

w obrębie wsi Tokarnia – „Tokarnia 2” na terenie gminy Chęciny – druk nr 12 
 Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany  przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie 3 odrębnych głosowań jawnych, 
spośród których : 
- pierwsze dotyczyło Załącznika Nr 2 do projektu uchwały  
- drugie dotyczyło Załącznika Nr 3 do projektu uchwały 
a trzecie, całości analizowanego projektu uchwały łącznie z załącznikami. We wszystkich 
trzech turach głosowania, radni byli jednomyślni, głosując jednogłośnie. Przyjęta Uchwała 
oznaczona Nr 202/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
ł/  przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chęciny na lata 2015-2020” 

– druk nr 13 
Przewodnicząca Rady poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego zostaje uchylona 

poprzednio przyjęta uchwała w tej sprawie. Udzielając odpowiedzi Pan Krzysztofa Olejarza 
Kierownika Referatu Funduszy Pomocowych i Promocji wyjaśnił, że w dokumencie 
tym wprowadzono zmiany wynikające z wniesionych uwag przez Narodowy Fundusz 
Ochrony Środowiska. Kierownik poinformował ponadto, iż analizowany dziś projekt Planu 
został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska oraz 
Inspekcję Sanitarna. 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym 
temacie, poinformowała, że projekt w/w uchwały został przyjęty pozytywnie przez wszystkie 
Komisje Rady oraz zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, którego 
analizowany projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych 
uczestniczących w posiedzeniu i w głosowaniu „za” przyjęciem projektu głosowało 
13 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 2 radny wstrzymał się od głosu). Uchwała ta 
oznaczona Nr 203/XXXI/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
ad. 5 

Wznawiając po kilkuminutowej przerwie obrady, Przewodnicząca Rady zaprosiła 
zebranych do zgłaszania wniosków i zapytań.  
W tym temacie głos zabrali: (pełne treści wystąpień zawiera nagranie na płycie CD 
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu) 
Radny Tomasz Szczepaniak – zwrócił się z następującymi pytaniami do Burmistrza GiM:     
-  na jakim aktualnie etapie zaawansowania jest zlecone opracowanie organizacji ruchu        
w mieście, 
- czy będzie w roku bieżącym wykonany chodnik przy ul. Kieleckiej w kierunku „Biedronki” 
Pani Danuta Pniewska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Czerwona Góra – zwróciła 
się z następującymi zapytaniami: 
- czy w roku bieżącym mieszkańcy komunalnego bloku nr 8 na Os. Czerwona Góra będą 
korzystać z ogrzewania gazowego? 
- kiedy zostanie ogrodzony plac zabaw na Os. Czerwona Góra?” 
      Kontynuując swoją wypowiedź Pani Przewodnicząca wnioskowała w sprawie: 
 - konieczności podjęcia skutecznej interwencji w sprawie usunięcia na sąsiedniej 
nieruchomości składowiska gruzu, który stanowi zagrożenie dla bawiących się w sąsiedztwie 
dzieci na placu zabaw; 
- konieczności usunięcia uschniętego dębu przy bloku nr 4, którego aktualny stan zagraża 
bezpieczeństwu. 
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Pan Paweł Żurek – sołtys msc. Wolica – w imieniu własnym oraz mieszkańców sołectwa 

Wolica podziękował Burmistrzowi GiM oraz Pani Dyrektor Centrum Kultury za znaczącą 

pomoc przy organizowanym pikniku rodzinnym w Wolicy. 

Pani Marianna Pawłowska – sołtys msc. Radkowice – w imieniu własnym oraz 
mieszkańców podziękowała Radnym Rady Miejskiej oraz Burmistrzowi GiM za wyłożenie 
kostką brukową wjazdu przy budynku szkoły w Radkowicach. 
Pani Halina Nartowska – sołtys msc. Polichno -  zapytała: kiedy będzie wykonana 
modernizacja Szkoły Podstawowej w Polichnie. 
Pan Józef Plewiński – sołtys msc. Ostrów – dziękując radnym oraz Burmistrzowi GiM za 
terminowe wykonanie placu zabaw, wnioskował w sprawie konieczności podjęcia 
stosownych działań na rzecz usunięcia leżącego w poprzek rzeki Nidy drzewa, które 
zasłaniając całą szerokość koryta rzeki stwarza zagrożenie. 
Radny Waldemar Jach – występując w imieniu Rady Sołeckiej msc. Łukowa zwrócił się       
z prośbą o zorganizowanie w godzinach popołudniowych spotkania z zarządcą drogi, który 
odpowiada za projektowanie chodnika w msc. Łukowa. Radny prosił ponadto, by                    
o spotkaniach w msc. Łukowa ze Starostą informować również radnego tego sołectwa. 
Radny Jarosław Idziak – podziękował Burmistrzowi, Radnym oraz Dyrektorowi ZGK za 
pomoc w organizacji obchodów  90-lecia miejscowej OSP, oraz za nowo wybudowaną drogę 
asfaltową. 
          Radny zapytał również czy w roku bieżącym będzie przynajmniej rozpoczęty remont 
drogi wojewódzkiej nr 762. 
Radna Edyta Jarząbek -  zapytała: w jakim stopniu aktualnie zaawansowane są prace 
związane z wykonaniem projektu odwodnienia „małej Tokarni”? 
Radny Rafał Gajos – zapytał:  czy powiat dał jakąkolwiek odpowiedź w sprawie kategorii 
naszych dróg,  oznaczonych na mapach kolorem białym, które zagrażają 
niebezpieczeństwu. Prośba o ponowienie wniosku do powiatu w sprawie tych dróg. 
Przewodnicząca Rady Pani Danuta Mochocka popiera ten wniosek gdyż między 
Polichnem a Miedzianką wzdłuż pasa drogowego zwisają tak nisko gałęzie, że niedługo 
będą zawadzać o jadące samochody, a rosnące samosiejki w rowach zasłaniając 
widoczność również stanowią zagrożenie.  
Radna Wanda Polańska – dziękując za wykonanie oświetlenia ulicy Zelejowa, zwróciła się z 
prośbą o rozważenie możliwości zdemontowania starej niebezpiecznej studni przy ul. Panek. 
Pan Marian Woś – sołtys msc. Lipowica -  skierował pod adresem władz samorządowych 
Gminy, dyrekcji ZGK oraz strażaków słowa szczególnego podziękowania za aktywne 
włączenie się i pomoc w borganizację Dożynek Gminnych w msc. Lipowica.  
Pani Aleksandra Kardaś – sołtys msc. Wojkowiec – dziękując Burmistrzowi GiM za 
ogrodzenie miejscowego placu zabaw, wnioskowała w sprawie potrzeby dowieszenia jednej 
latarni w miejscowości Lelusin.  
 
ad. 6 

Udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania, Burmistrz Gminy Miasta 
Pan Robert Jaworski, w sposób szczegółowy odniósł się do każdego z wniosków, 
udzielając jednocześnie szczegółowych wyjaśnień wszystkim zainteresowanym.  
 (pełna treść wypowiedzi Burmistrza odnosząca się do zgłoszonych wniosków i zapytań 
zawarta jest na płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu). 
 
ad. 7  

Przewodnicząca Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad, 
podziękowała  wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i formalnie zamknęła obrady 
Sesji Rady Miejskiej. 

 
    Protokołowała:                                                     Przewodnicząca obrad: 
 
Agnieszka Barwinek     Danuta Mochocka  
 
 

 


